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Zápis z 2. zasedání  
Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2025 

 
Datum a místo konání: 

 
28. dubna 2025 ve Spomyšli, společenský sál hasičského domu čp. 133 

Přítomni: Jarmila Wolfová, Petr Horáček, Robert Ludwig, Ivana Kumprichtová 
Kateřina Černá, Ondřej Novák, Barbora Horáčková 

Nepřítomen, omluven:  
Nepřítomen, eomluven:  
Ověřovatelé: Kateřina Černá, Ondřej Novák 
Zapisovatel: Jarmila Wolfová  

 
 Téma / jednání – rozhodnutí 

1. Zahájení 
 
Starostka obce Jarmila Wolfová přivítala přítomné zastupitele obce (ZO) a přítomné občany 
a zahájila zasedání zastupitelů obce (dále ZZO) s konstatováním, že při zahájení zasedání je 
přítomno 7 zastupitelů ze sedmi zvolených. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zapisovatelem zápisu 
z dnešního ZZO byla navržena starostka paní Jarmila Wolfová. 
 
Za ověřovatele zápisu z dnešního ZZO navrhla zvolit zastupitelku Kateřinu Černou a místostarostu 
Ondřeje Nováka.  
 
V úvodu navrhla starostka jako doplňující bod „Záměr společnosti CETIN uskutečnit na území obce 
Spomyšl výstavbu optické sítě umístěním podzemního vedení“. 
 
Jako další doplňující bod navrhla starostka projednání doplňujícího bodu „Žádost o příspěvek na 
pořízení nových herních prvků pro školní družinu ZŠ Horní Beřkovice“. 
 
Otázala se, zda má někdo z přítomných zastupitelů další doplňující bod k programu, který je 
nedílnou součástí zápisu.  
 
Starostka konstatovala, že zápis z předchozího zasedání zastupitelstva ze dne 05.03.2025 obce byl 
ověřen bez výhrad a vč. příloh je v tištěné formě k dispozici k nahlédnutí v kanceláři Obecního úřadu 
Spomyšl. 
 
Starostka obce dala hlasovat o programu zasedání zastupitelstva včetně doplňujících bodů. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje program ZZO včetně doplňujících bodů. 
 
Starostka dala hlasovat o navržených ověřovatelích. 
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Hlasování: 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje za ověřovatele zápisu zastupitelku p. Kateřinu Černou                    
a místostarostu p. Ondřeje Nováka. 

 
 2. Kontrola zápisu z minulého zasedání 

 
Starostka obce konstatovala, že ze zápisu z minulého ZZO nevyplynuly žádné úkoly.  
 

ZO bere informaci na vědomí. 
 

 3. Žádost o dotaci z rozpočtu obce - SDH Spomyšl 

 
Starostka obce předložila zastupitelstvu žádost SDH o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Spomyšl 
pro rok 2025. SDH Spomyšl podal žádost o dotaci v celkové výši 96 500,- a v žádosti uvedl, že 
120 000,- jsou odhadované celkové roční výdaje spolku pro rok 2025. 
 
Na podporu činnosti Mladých hasičů požadují 49 500,- a to konkrétně na pořízení: 
Výstroj  21 000,- 
Startovné 4500,- 
Kancel.potřeby   10 000,- 
Techn.prostředky 7 000,- 
 
Na podporu SDH požadují částku 47 tisíc korun a to konkrétně na: 
Provozní režie  18 000,- 
Vycházkové uniformy   14 000,- 
Zdravotnický kurz  10 000,- 
Opasky hasičů     5 000,- 
 
Starostka navrhla poskytnout pro činnost MH částku 42 500,- jmenovitě na 
 
Výstroj                21 000,- 
Startovné              4 500,- 
Kancel.potřeby   10 000,- 
Techn.prostředky 7 000,- 
 
Pro činnost SDH navrhuji poskytnout částku 15 000,- jmenovitě na  
Zdravotnický kurz  10 000,- 
Opasky hasičů          5 000,- 
  
Celkově pro SDH 57 500,- 
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Starostka se optala, zda má někdo jiný návrh 
Zastupitel Horáček podal protinávrh, a to poskytnout dotaci spolku v plné výši, nebo aspoň do zápisu 
odůvodnit důvod krácení, zda se zdá zastupitelům nepředmětné podporovat spolky.  
 
Zastupitelka Kateřina Černá vznesla poznámku, že to vypadá, že v žádosti spolku nesedí celková 
částka na jednotlivé částky u mladých hasičů.  
 
Zastupitelka Barbora Horáčková oznámila střet zájmů. 
Starostka sdělila že oznámení zastupitelstvo bere na vědomí.  
Zastupitelka Horáčková uvedla, že se domnívá že žádost spolku byla nějak upravována a proč? 
A že jako zastupitelka nevěděla o tom, že bylo žádáno o opravu žádosti. Zastupitelka p. Černá 
opdověděla, že to bylo právě z toho důvodu, že neseděly částky a neseděly ani podruhé.  
Horáček uvedl, že ale i tak dochází ke krácení dotace.  
 
Hlasování o protinávrhu zastupitele p. Horáčka. 
    
Hlasování: 
Pro: 3  (Horáček, Horáčková, Kumprichtová)                   
Proti: 3 (Wolfová, Novák, Ludwig)  
Zdržel se: 1 (Černá)       
 
Usnesení:  Protinávrh nebyl přijat 
 
Hlasování o návrhu starostky 
  
Hlasování: 
Pro: 4  (Wolfová, Novák, Černá, Ludwig)                   
Proti: 1 (Kumprichtová)  
Zdržel se: 2 (Horáček, Horáčková)  
 
Starostka ještě k dotazu zastupitele p. Horáčka uvedla, že schválená dotace pro spolek SDH není 
zanedbatelnou částkou, že si velice váží jak se SDH věnuje mladým hasičům, ale že se domnívá, že 
by si spolky měly shánět finanční prostředky také jiným způsobem.       
 
Přijato usnesení : Zastupitelstvo schvaluje poskytnout dotaci SDH Spomyšl z rozpočtu obce 
Spomyšl celkově ve výši 57 500 Kč a pověřuje starostku sepsáním a podepsáním veřejnoprávní 
smlouvy.  
na podporu činnosti MH  42 500 Kč 
Výstroj                21 000,- 
Startovné              4 500,- 
Kancel.potřeby   10 000,- 
Techn.prostředky 7 000,- 
na podporu činnosti SDH 15 000 Kč 
zdravotnický kurz 10 000,-  
opasky      5000,- 
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  4. Žádost o dotaci z rozpočtu obce - SK Spomyšl 
 
Starostka předložila zastupitelstvu žádost SK Spomyšl  o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Spomyšl 
pro rok 2025. SK podal žádost o dotaci v celkové výši 87 000,- a v žádosti uvedl, že 130 000,- jsou 
odhadované celkové roční výdaje spolku pro rok 2025. 
 
Konkrétně SK požaduje  
Na elektřinu 34 000,- dle záloh  
Na fotbalovou soutěž 10 000,- FAČR 
Na údržbu hřiště  – 35 000,- sekání trávníku, osečení trávníku, závlaha  
Příspěvek na kapelu 5 000,- 
Úklidové a čistící prostředky 3000,- 
 
Starostka uvedla, že vzhledem k tomu, že od 1.5.2025 bude elektřina přepsána na obec bylo po 
vzájemné domluvě s SK od žádosti dotace v položce na elektřinu upuštěno. SK si po obdržení 
vyúčtování od ČEZu ke 30.4.2025 o poskytnutí dotace dodatečně požádá.  Starostka navrhla 
poskytnout pro činnost SK Spomyšl 50 000,-  
jmenovitě na  

Fotbal.soutěž    10 000,- 
Údržba areálu a hřiště 35 000,- 
Příspěvek na kapelu 5000,- 
 
Místostarosta O. Novák oznámil střet zájmů. 
Starostka sdělila že oznámení zastupitelstvo bere na vědomí 
Zastupitelka B. Horáčková se optala, co se tedy z dotace krátilo. Bylo ji zodpovězeno, že částka na 
čistící prostředky.  
Zastupitelka B. Horáčková podala protinávrh poskytnout SK dotaci v plné výši, krom dotace na 
elektřinu, neboť se domnívá že každý spolek ve svém volném čase dělá volnočasové aktivity, spojuje 
spoluobčany, posiluje komunitu a hlavně že to jsou investice do spolků, takže je to investice do 
kvality života občanů, takže do obce a nemá doůvod jim krátit příspěvek na dotaci. 
 
Hlasování o protinávrhu zastupitelky B. Horáčkové. 
    
Hlasování: 
Pro: 5  (Horáček, Horáčková, Kumprichtová, Wolfová, Černá)                   
Proti: 1 (Ludwig)  
Zdržel se: 1 (Novák)       
 
Přijato usnesení : Zastupitelstvo schvaluje poskytnout dotaci SK Spomyšl z rozpočtu obce Spomyšl 
celkově ve výši 53 000,- a pověřuje starostku sepsáním a podepsáním veřejnoprávní smlouvy.  
Na fotbalovou soutěž 10 000,- FAČR 
Na údržbu hřiště  – 35 000,- sekání trávníku, osečení trávníku, závlaha  
Příspěvek na kapelu 5 000,- 
Úklidové a čistící prostředky 3000,-       
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 5. Žádost o dotaci z rozpočtu obce - Nohejbal Spomyšl 

 
Starostka předložila zastupitelstvu žádost Nohejbalového spolku  o poskytnutí dotace z rozpočtu 
obce Spomyšl pro rok 2025. Spolek Nohejbalistů podal žádost o dotaci v celkové výši 28 000,- a 
v žádosti uvedl, že 35 000,- jsou odhadované celkové roční výdaje spolku pro rok 2025. 
 
Konkrétně Spolek Nohejbalistů požaduje dotaci na sport nohejbal a na ukončení sezony 
nohejbalovým turnajem 
 
Konkrétně požadují: 
4 tuny antuky – 16 000,-  
Šponovák na síť 1 000,-  
Poháry na turnaj 3 000,-  
Dresy                  8 000,- 
 
Starostka navrhla poskytnout pro činnost Nohejbalového spolku částku 20 000,- 
jmenovitě na antuku 16 000,- šponovák 1 000,- na poháry na turnaj 3 000,-  
 
Zastupitelka B. Horáčková podala protinávrh poskytnout spolku Nohejbalistů dotaci v plné výši.  
 
Hlasování o protinávrhu zastupitelky B. Horáčkové. 
    
Hlasování: 
Pro: 3  (Horáček, Horáčková, Kumprichtová) 
Proti: 2 (Wolfová, Ludwig)  
Zdržel se: 2 (Černá, Novák)       
 
Usnesení:  Protinávrh nebyl přijat 
 
Hlasování o návrhu starostky 
  
Hlasování: 
Pro: 4  (Wolfová, Novák, Černá, Ludwig)                   
Proti: 0  
Zdržel se: 3 (Horáčková, Kumprichtová, Horáček)  
 
Přijato usnesení : Zastupitelstvo schvaluje poskytnout dotaci Nohejbalovému spolku z rozpočtu 
obce Spomyšl celkově ve výši 20 000,- a pověřuje starostku sepsáním a podepsáním veřejnoprávní 
smlouvy.  
na 4 tuny antuky – 16 000,- Šponovák na síť 1 000,- Poháry na turnaj 3 000,-  
 

 6. Dodatek o zajišťování a financování dopravní obslužnosti - IDSK 

 
Starostka předložila zastupitelstvu ke schválení dodatek o zajišťování a financování dopravní 
obslužnosti pro rok 2025 na základě uzavřené smlouvy ze dne 29.8.2024. 
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Předmětem dodatku je výpočet záloh na podíl obce pro rok 2025 a harmonogram úhrady.  
 

Za linku U22                5 374,- 
Za linku 466                34 038,- 
Celkový příspěvek obce pro rok 2025                  39 412,- 
Přeplatek z 2024                                                   - 1 041 
 
Takže příspěvek pro rok 2025 činí   38 371,-       

 
Hlasování: 
Pro: 7   
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
 
Přijato usnesení: Všichni přítomní zastupitelé schvalují dodatek o zajišťování a financování 
dopravní obslužnosti pro rok 2025 na základě uzavřené smlouvy ze dne 29.8.2024 a pověřují 
starostku podepsáním dodatku. 
                                       

  7. Rozpočtové opatření  2025 

Starostka předložila zastupitelstvu na vědomí RO č. 3 ze dne 31.03.2025 

Usnesení:  

Všichni přítomní zastupitelé obce berou na vědomí RO 3 ze dne 31.03.2025 

Starostka předložila zastupitelstvu ke schválení RO č. 4 ze dne 28.4.2025   
 
Hlasování: 
Pro: 7   
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
 
Přijato usnesení: Všichni přítomní zastupitelé schvalují RO č. 4 ze dne 28.4.2025 
 

 8. Doplňující bod „Záměr společnosti CETIN uskutečnit na území obce Spomyšl výstavbu 
optické sítě umístěním podzemního vedení“ 

 
Zastupitel R.Ludwig předložil zastupitelstvu záměr společnosti CETIN uskutečnit na území obce 
Spomyšl výstavbu optické sítě umístěním podzemního vedení, jednorázově či po jednotlivých 
etapách. Zastupitelstvo obce schvaluje, že součet jednorázových úplat, které společnost CETIN bude 
dle smluv o zřízení služebnosti nebo smluv o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti povinna zaplatit 
obci za zřízení služebností k nemovitým věcem ve vlastnictví obce pro zajištění práv společnosti 
CETIN užívat nemovité věci ve vlastnictví obce k umístnění a provozování podzemního vedení 
nebude vyšší než 50 000 Kč. 
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Hlasování: 
Pro: 6  
Proti: 0  
Zdržel se: 1 (Horáček) 
 
Přijato usnesení: Zastupitelstvo obce Spomyšl schvaluje předložený záměr společnosti CETIN 
uskutečnit na území obce Spomyšl výstavbu optické sítě umístěním podzemního vedení, 
jednorázově či po jednotlivých etapách. Zastupitelstvo obce schvaluje, že součet jednorázových 
úplat, které společnost CETIN bude dle smluv o zřízení služebnosti nebo smluv o budoucí smlouvě 
o zřízení služebnosti povinna zaplatit obci za zřízení služebností k nemovitým věcem ve vlastnictví 
obce pro zajištění práv společnosti CETIN užívat nemovité věci ve vlastnictví obce k umístnění a 
provozování podzemního vedení nebude vyšší než 50 000 Kč. 

 

 9.  Doplňující bod „Žádost o příspěvek na pořízení nových herních prvků pro školní družinu 
ZŠ Horní Beřkovice“ 

 
Starostka předložila zastupitelstvu žádost o příspěvek na pořízení nových herních prvků pro školní 
družinu ZŠ Horní Beřkovice. Žádají o příspěvek 20 tisíc korun. Uvedla, že vzhledem k tomu, že pro 
naši obec je ZŠ Horní Beřkovice spádovou školou a navštěvují ji některé naše děti, navrhla příspěvek 
ve výši 20 tisíc korun poskytnout.   
 
Hlasování: 
Pro: 7   
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
 
Přijato usnesení: Všichni přítomní zastupitelé souhlasí s příspěvkem na pořízení nových herních 
prvků pro školní družinu ZŠ Horní Beřkovice ve výši 20 tisíc korun a pověřují starostku podpisem 
darovací smlouvy.  
 

 10. Usnesení  
 
Konstatuji, že jednotlivé body programu zasedání zastupitelstva byly schváleny zastupiteli obce při 
jejich projednávání. 

 
  11. Diskuse 

 
Zastupitelka B. Horáčková se optala, proč se SK přispělo na čistící prostředky a SDH na režijní 
prostředky ne. Zastupitelka p. Černá odpověděla, že nevěděla, co si pod režijními prostředky má 
představit – že je to neurčitá položka. Uvedla, že čím konkrétnější žádost je, tím je to lepší, a že vždy 
tady existuje možnost si opakovaně požádat. Zastupitelka B. Horáčková se zeptala na názor 
starostky. Strarostka odpověděla, že souhlasí se zastupitelkou K. Černou, a že se již k tomuto jednou 
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vyjádřila.  
Zastupitelka I. Kumprichtová se zeptala, proč se nohejbalistům nemůže přispět nějakou částkou na 
dresy. Dále uvedla, že nebyla na poradě, ale že se mělo zde uvést, ať si to hradí ze svého, že 
Nohejbalisté na turnaj vybírají 300Kč na startovné, a že moc dobře se ví, že je to 100Kč na osobu, 
a za to jim dělají pohoštění, a to mají zdarma. Místostarosta odpověděl, že Nohejbalisté jsou spolek 
o třech lidech, a že nikam nejezdí hrát, SK si dresy kupuje z výdělku v kiosku. Paní Kumprichtová 
odpověděla, že ví, že SK bere peníze z reklam a Nohejbal nemá odkud peníze získat. A že pomáhají 
při akcích, a to hasičům, a pak dostane SK vše o co si požádají, kdežto hasiči a nohejbalisté ne, že je 
to boj mezi spolky.  
Zastupitelka K. Černá uvedla, že hasiči dostávají nejvyšší příspěvek od obce, a že ji přijde nesmyslné 
rok co rok se takto dohadovat. A že bylo již několikrát řečeno, že kdykoli si kdokoli požádá na 
nějakou akci pro veřejnost, nebo se mu něco stane, např. na autě (hasičském), vždy se mu dotace 
poskytne, a vždy to zastupitelstvo schválí, kdyby v průběhu roku k něčemu došlo. 
Starostka doplnila, že pokud je všem známo, v rozpočtu na tento rok byla schválena na dotace částka 
200 tisíc. Po rozdělení schválených dotací spolkům ještě nějaké finanční prostředky zbývají, takže 
není problém si o dotaci – na konkrétní účel - v průběhu roku ještě požádat. Na závěr uvedla, že ji 
mrzí takové dohadování, a pokud by jako zástupce nějakého spolku požádala o finanční příspěvek, 
nebo dotaci, přijala by s pokorou jakoukoli přidělenou částku a rozhodně by o tom s dárcem 
nediskutovala a už vůbec se o přidělené částce s dárcem nehádala.  
Slečna Mozgalová se zeptala, pokud se tedy hasičům rozbila plošina, zda si mohou požádat u obce 
o dotaci. Zastupitelka p. Černá odpověděla, že jednoznačně ano. 
Pan Bartoň se optal, zda se bude kopat elektřina společně s pokládkou opto kabelu od Cetinu. Pan 
Ludwig odpověděl, že pokud dostaneme od Cetinu avízo, kdy se bude pokládka opto kabelu 
realizovat, tak za obec můžeme udělat pouze to, že dáme informaci na ČEZ, a pak to již bude v jejich 
režiji. A že v rámci pokládky opto kabelu bychom chtěli současně vybudovat veřejné osvětlení. 
 
Zastupitelka p. Kumprichtová se optala, zda se již váží nádoby na SKO při svozu a zda se popelnice 
vyváží na váhu. Starostka odpověděla že ano, že se nádoby při svozu váží. Paní Kumprichtová se 
zeptala jak se obaly popelnic odečítají. K.Černá odpověděla, že se neplatí za kilo, že stále platí 
poplatek na osobu, a že není potřeba toto řešit, že v současné době je to pro porovnávací 
a informační účely. Paní Kumprichtová se optala, zda tedy do budoucna budeme platit odpady tak 
jako jsme zvyklí a nikdy nebudeme platit vývoz za kila. Starostka odpověděla, že pokud by se měl 
změnit systém, že by se platilo na objem nebo na kila, musela by se změnit vyhláška o místním 
poplatku.  
Zastupitel p. Horáček se zeptal jaké údaje předala obec třetí firmě, jako té, která nás obsluhuje? 
O majiteli poplenice? Starostka uvedla, že svozová firma žádnými údaji o majitelích popelnic 
nedisponuje. Pokud nějaká identifikace přiřazená k nádobě existuje (jméno a čp.), je to jen pro 
potřeby obce, v aplikaci, do které má přístup pouze starostka.    
Paní Horáčková pozvala všechny zúčastněné na staročeské Máje, včetně májové zábavy a zeptala se, 
proč se nejde dostat na transparentní účet. 
Starostka poděkovala za pozvání a odpověděla, že transparentnost k hlavnímu účtu obce zrušila, 
neboť to bylo v rozporu se GDPR. Po jednání s naším pověřencem pro GDPR a také po jednání 
v KB, kde bylo sdělelno, pokud chce obec zřídit transparentní účet měl se zřídit jako podúčet 
k hlavnímu účtu a zpravidla se transparentní účet pořizuje za konkrétním účelem. Ještě uvedla, že je 
nemyslitelné, aby byly veřejně viditelné osobní údaje plátců, proto se rozhodla transparentnost 
hlavního účtu obce zrušit. 
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Paní Horáčková uvedla, že jména k odpadům starostce nevadí, a tady u toho jí to vadí. Paní K. Černá 
opětovně odpověděla, že aplikace ke svozu odpadů je uzavřená aplikace a nikdo kromě starostky do 
ní nemůže vstoupit, kdežto transparentní účet je veřejně přístupný a kdokoli se na něj podíval, viděl 
osobní údaje, což je problém.    
 

 12.  Závěr 
 

Starostka poděkovala všem přítomným za účast na zasedání zastupitelstva obce a ukončila jej. 
 

  
Přílohy ZZO 
Prezenční listina  
Program ZZO  
Rozpočtové opatření 
 

 
Zkratky, vysvětlivky:  
ZO - zastupitelé obce    
ZZO - zasedání zastupitelstva obce 
OÚ – obecní úřad 
 
 
 
Podpis starostky …………………………………………………….  Razítko obce: 
 
 
Podpis ověřovatelů …………………………………………………. 
 
 
Podpis zapisovatele ……………………………………………….. 
 
 
 
Ve Spomyšli dne: 

 
 
 
28.04.2025 

 


